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З А П И С Н И К 
14. СЈЕДНИЦЕ ДОМА НАРОДА ПАРЛАМЕНТА ФЕДЕРАЦИЈЕ БОСНЕ 
И ХЕРЦЕГОВИНЕ, одржане 21.03., 18.04., 16.05. и 6.6. 2013. године 

 
 

 Сједница је почела у 12.03. 
 Сједници је предсједавао Радоје Видовић, предсједавајући Дома 
народа Парламента Федерације БиХ.  
  На почетку сједнице предсједавајући је поздравила све 
присутне. 

Изостанак са сједнице оправдао је Славиша Михајловић. 
На основу евиденције Стручне службе, предсједавајући је 

констатовао да сједници присуствује 53 делегата, што чини већину, те 
Дом народа може радити и пуноважно одлучивати. 

Предсједавајући је подсјетио делегате да на основу члана 104. 
Пословника о раду Дома народа могу постављати делегатска питања и 
покретати иницијативе, те изразити незадовољство добијеним 
одговором. 

 
 
Делегатска питања и иницијативе 
 
 
Амир Зукић је изразио незадовољство због тога што се 

Федерално министарство здравства и Федерално министарство рада и 
социјалне политике нису активирали поводом његове иницијативе за 
формирање породиљског фонда, те је поново апелирао на надлежна 
министарства да се активирају по том питању. 

 
Сенахид Шаковић је изјавио да је дјелимично задовољан 

одговором које је добио од Завода за јавно здравство Федерације БиХ, 
везано за начин изналажења рјешења да се потраживања према 
кантоналним заводима која се потражују по основу ино осигурања 
измире. Изјавио је да Федерално министарство здравства и Федерално 
министарство финасија нису уопште одговорили на ово питање те им 
га је поново упутио. 
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Јосип Перић је поново подсјетио на своје двије иницијативе 

везане за одржавање тематских сједница Дома народа, које се односе 
на стање у привреди и стање борачке популације. 

Упитао је да ли су Влада Федерације, Федерално министарство 
унутрашњих послова, СИПА и остале инстутиције предузеле мјере у 
вези са нестанком пшенице, конзерви и горива у Дирекцији робних 
резерви Федерације БиХ. 

 
 Мустафа Куртовић је изразио незадовољство због недоношења 
закона о шумама. 
 

Мијо Матановић је изразио незадовољство због недобијања 
одговора на питања која се односе на кориснике подстицаја у 
Посавском кантону у 2011. и 2012. години, утрошка средстава 
предвиђених у гранту за повратак избјеглих и расељених лица у 
Посавину за 2011. и 2012. годину и почетак грађења моста на Сави код 
Свилаја. 

 
Захид Башић је изјавио да постоји контрадикција у одговорима 

које су дали премијер Федерације Нермин Никшић и Федерални 
министар рада и социјалне политике Вјекослав Чамбер на питање које 
је везано за изградњу Центра за аутизам у Тузланском кантону. 

 
Елвира Абдић Јеленовић је поставила два питања. 
Прво питање је поставила Федералном министарству 

расељених лица и избјеглица које се односи на евиденцију избјеглих и 
расељених лица са подручја Унско-санског кантона, а  посебно са 
подручја општина Велика Кладуша и Цазин, те колико је средстава 
исплаћено општинама у Унско-санском кантону за повратак ових лица 
у периоду од 1997. до данас. Упитала је колико је донаторских 
средстава прикупљено за повратак избјеглих и расељених лица, и како 
су средства расподијељена по кантонима. 

 
Дуго питање је постављено Влади Федерације, Федералном 

правобранилаштву и Федералном тужилаштву. Упитала је када је 
Влада Федерације донијела одлуку о потписивању уговора о пословној 
сарадњи са «Гаџо комерц», д.о.о. Сарајево и да ли је Федерално 
правобранилаштво дало мишљење на овај уговор. Такође је поставила 
питање зашто Влада Федерације и ресорно министарство нису 
одговорили на захтјев удружења за заштиту незапослених дионичара 
Агрокомерца упућеног у деветом мјесецу 2012. године да им се 
Агрокомерц да  у закуп, те зашто је Влади Федерације прихватљивије 
да Агрокомерц поклони фирми из Сарајева, а не лицима која су 
Агрокомерц изградили. 

 



 3 

Федерални министар енергије, рударства и индустрије Ердал 
Трхуљ је одговорио да Влада Федерације није ни на једној од својих 
сједница разматрала давање у закуп одређених простора Агрокомерца 
зато што то није њена надлежност, те да је питање које је поставила у 
искључивој надлежности Управе друштва која потписује уговоре уз 
сагласност Надзорног одбора, те да Управи и Надзорном одбору 
Агрокомерца треба упутит питање зашто Агрокомерц није дат у закуп 
Удружењу за заштиту незапослених дионичара Агрокомерца. 

Елвира Абдић-Јеленовић је затражила писани одговор на сва 
постављена питања. 

 
 
Мира Љубијанкић је, у име Клуба делегата српског народа, 

поновила питање Федералном министарству расељених лица и 
избјеглица, а које се односи на доставу списка избјеглих и расељених 
лица којима су додјељена  средстава предвиђена за помоћ повратку, 
износ средстава која су додијељена и подручја на којима су ова 
средства дијељена. 

 
Анер Жуљевић је затражио да надлежно тужилаштво достави 

одговор да ли су замјеник премијера Јерко Иванковић Лијановић  и 
девет министара у Влади Федерације приликом измјене Пословника 
Владе Федерације прекршили одредбе члана 387. Кривичног закона 
Федерације Босне и Херцеговине. 

 
Џевад Рађо је поставио питање да ли Влада Федерације још 

увијек постоји у техничком или неком другом мандату. 
 
Алмедин Алиефендић је поставио питање Федералном 

министарству унутрашњих послова, које се односи на имплементацију 
Закона о матичним књигама. 

 
Весна Сараџић је поставила питање Колегију Дома народа када 

ће доћи до формирања комисије за европске интеграције у Дому 
народа. 

Предсједавајући Дома народа је одговорио да је на данашњој 
сједници под тачком избор и именовања предвиђено формирање 
комисије за европске интеграције. 

 
Хајрудин Бећировић је упитао Колегијум Дома народа када ће 

Дома народа разматрати  Закон о електричној енергији у Федерацији 
Босне и Херцеговине и Закон о концесијама и какав је статус Закона о 
коришћењу обновљивих извора енергије и ефикасне когенерације. 

 
Драго Пузигаћа је поставио питање премијеру Федерације и 

надлежном министарству да ли ће Влада Федерације предузети мјере 
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за ублажавање тешке економске ситуације у општини Дрвар, која се 
односи на гашење низа трговачких и угоститељских објеката, велики 
број незапослених и сл. 

 
Сретко Радишић је поставио питање Колегијуму Дома народа 

да ли ће Дом народа ускоро разматрати питање пописа становништва 
у Босни и Херцеговини јер ће се попис обавити на јесен. 

 
Мијо Матановић  је поставио питање Влади Федерације када ће 

Закон о измјенама и допунама закона о припадности јавних прихода у 
Федерацији Босне и Херцеговине упутити у парламентарну процедуру. 

Федерални министар финансија Анте Крајина је одговорио да је 
Федерално министарство финансија било задужено за руковођење 
групом која је радила на измјенама и допунама овог закона и да на 
порталу Владе Федерације постављен Извјештај о обављеним 
активностима и Приједлог закона о измјенама и допунама закона о 
припадности јавних прихода у Федерацији Босне и Херцеговине који 
чека да се уврсти у дневи ред. 

 
Захид Башић је поставио питање премијеру Федерације 

Нермину Никшићу да ли ће у току ове буџетске године, у коликом 
износу и када Влада Федерације обезбиједити средства за помоћ за 
изградњу Центра за аутизам у Тузланском кантону. 
 

Мустафа Куртовић је упутио иницијативу према Колегијуму 
Дома народа, да у Експертну групу правника, формирану од  Амбасаде 
САД у БиХ везано за уставне промјене у Федерацији Босне и 
Херцеговине, буду укључени и представници оба дома Парламента 
Федерације Босне и Херцеговине као и представници кантона. 

 
Слободан Томић је поставио питање Уреду ЈП Цесте 

Федерације Босне и Херцеговине у Мостару, колико имају запослених, 
именом и презименом, из реда српског народа. 

 
 

 Весна Немец-Клисура је упутила питање Колегијуму Дома 
народа да ли ће на првој наредној сједници Дома народа у дневном 
реду бити Приједлог закона о измјенама и допунама Закона о 
оснивању Института за медицинско вјештачење здравственог стања. 
 
  
 Након постављања делегатских питања и иницијатива 
предсједавајући је позвао делегате да усвоје записнике 11. и 13. 
ванредне сједнице Дома народа и записнике 11. и 12.  редовне 
сједнице Дома народа. 
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 На основу резултата гласања предсједавајући је констатовао да 
је Дом народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине, без 
примједби, са 41 гласом за и два уздржана гласа усвојио Записник 11. 
ванредне сједнице Дома народа одржане 04. децембра 2012. године. 
 

На основу резултата гласања предсједавајући је констатовао да 
је Дом народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине, без 
примједби, са 41 гласом за и једним уздржаним гласом усвојио 
Записник 13. ванредне сједнице Дома народа одржане 28. фебруара 
2013. године. 

 
На основу резултата гласања предсједавајући је констатовао да 

је Дом народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине, без 
примједби, са 41 гласом за и два уздржана гласа усвојио Записник 11. 
ванредне сједнице Дома народа одржане 04. децембра 2012. године. 
 
 

На основу резултата гласања предсједавајући је констатовао да 
је Дом народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине, без 
примједби, са 40 гласова за и једним уздржаним гласом усвојио 
Записник 11. сједнице Дома народа одржане 17. маја и 15. новембра  
2012. године. 

 
На основу резултата гласања предсједавајући је констатовао да 

је Дом народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине, без 
примједби ,са 42 гласа за и три уздржана гласа усвојио Записник 12. 
сједнице Дома народа одржане 22. новембра  2012. године. 

 
Након усвајања записника прешло се на утврђивање дневног 

реда. 
 
Предсједавајући је подсјетио делегате да је Мирза Устамујић, 

посланик у Представничком дому Парламента Федерације Босне и 
Херцеговине доставио Приједлог закона о измјенама Закона о 
нотарима са приједлогом да се разматра по скраћеном поступку. 

 
Представнички дом Парламента Федерације Босне и 

Херцеговине је овај закон разматрао у форми нацрта закона па 
Колегијум Дома народа предлаже да и Дом народа овај закон разматра 
у форми нацрта закона. 

У расправи о овом приједлогу Колегијума нико није учествовао. 
 
 
На основу резултата гласања предсједавајући је констатовао да 

је Дом народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине, са 45 
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гласова за и два уздржана гласа прихватио да се Приједлог закона о 
измјенама Закона о нотарима разматра у форми нацрта. 

 
Мира Љубијанкић, предсједница Клуба делегата српског народа, 

је предложила да се тачка Избор и именовања разматра као прва 
тачка дневног реда јер је у оквиру ове тачке предвиђено разматрање 
Одлука предсједника Федерације о именовању судија Уставног суда 
Федерације. 

У расправи о овом приједлогу су учествовали:Јасенко Туфекчић, 
Анер Жуљевић, Дамир Чарџић, предсједник Клуба делегата бошњачког 
народа Амир Зукић, Хајрудин Бећировић и Јосип Перић. 
 
 Амир Зукић је изјавио у име Клуба делегата бошњчког народа да 
се ова тачка треба разматрати као што је предвиђено у предложеном 
дневном реду. 
 

Након тога предсједавајући је ставио на гласање приједлог Мире 
Љубијанкић и на основу резултата гласања констатовао да је Дом 
народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине са 34 гласа за и 
17 гласова против прихватио да се тачка избор и именовање 
разтматра као прва тачка дневног реда. 

 
 
С обзиром на то да више није било приједлога за измјену и 

допуну дневног реда, предсједавајући је ставни на гласање 
предложени дневни ред и констатовао да је Дом народа са 33 гласа за, 
14 гласова против и три уздржана гласа усвојио сљедећи  

 
Д Н Е В Н И  Р Е Д 

 
 

1. Избор и именовања; 
 

2. Приједлог закона о измјенама и допунама Закона о федералним 
управним таксама и Тарифи федералних управних такси; 
 

3. Приједлог закона о измјенама и допунама Закона о агенцијама и 
унутрашњим службама за заштиту људи и имовине;  
 

4. Приједлог закона о измјенама и допунама Закона о правосудном 
испиту; 
 

5. Приједлог закона о заштити и поступању са дјецом и 
малољетницима у кривичном поступку; 
 

6. Приједлог закона о лијечништву; 
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7. Приједлог закона о сестринству и примаљству;  
 

8. Нацрт закона о измјени Закона о нотарима (предлагач:Мирза 
Устамујић – посланик у Представничком дому Парламента 
Федерације Босне и Херцеговине);  

 
9. Нацрт закона о измјенама и допунама Закона о сјемену и садном 

материјалу пољопривредног биља; 
 

10. Нацрт закона о измјенама и допуни Закона о подстицању развоја 
мале привреде;  

 
11. Нацрт закона о нафтним дериватима у Федерацији Босне и 

Херцеговине; 
 

12. Нацрт закона о државним службеницима и  намјештеницима у 
органима државне службе Федерације Босне и Херцеговине;  
 

13. Нацрт закона о заштити потрошача-корисника финансијских 
услуга; 
 

14. Нацрт закона о унутрашњем платном промету; 
 

15. Нацрт закона о обавезним осигурањима у саобраћају;  
 

16. Нацрт закона о сузбијању корупције и организованог криминала 
у Федерацији Босне и Херцеговине; 
 

17. Нацрт закона о производњи, ремонту и транспорту наоружања и 
војне опреме у Федерацији Босне и Херцеговине; 
 

18. Приједлог одлуке о прихватању задужења по Споразуму о  
финансирању између Босне и Херцеговине и Међународне 
асоцијације за развој (ИДА) за реализацију Пројекта 
регистрације некретнина; 
Споразум о финансирању (Пројекат регистрације некретнина) 
између Босне и Херцеговине и Међународне асоцијације за 
развој; 
Пројектни споразум закључен између Међународне асоцијације 
за развој и Федерације Босне и Херцеговине и 
Информација о задужењу код Свјетске банке - Међународне 
асоцијације за развој (ИДА) за реализацију Пројекта 
регистрације некретнина; 

 
19. Извјештај о пословању Завода за трансфузијску медицину 

Федерације Босне и Херцеговине у 2011. години. 
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Прије преласка на рад по тачкама дневног реда предсједавајући 

је дао паузу како би Комисија за избор и именовања заузела став о 
Одлуци предсједника Федерацији о именовању судија Уставног суда 
Федерације. 
 
Након паузе се прешло на рад. 
 
 
 
1. Избор и именовања 
 

a) Приједлог одлуке о потврђивању Одлуке предсједника 
Федерације о именовању судија Уставног суда   

                     Федерације 
 
 
Одлуку о именовању Шахбаза Џихановића из реда бошњачког народа, 
Младена Срдића из реда српског народа и Драгице Драгичевић из реда 
хрватског народа за судије Уставног суда Федерације Босне и 
Херцеговине донио је предсједник Федерације уз сагласност 
подпредсједника Федерације и доставио Дому народа Парламента 
Федерације Босне и Херцеговине ради потврђивања. 
 
 Комисија за избор и именовања Дома народа је разматраала ову 
одлуку и сачинила Приједлог одлуке. 
 
 Предсједница  Комисије за избор и именовања Далиборка 
Миловић је изјавила да Комисија није разматрала Одлуку предсједника 
Федерације јер сједници није био прусутан предлагач те предлаже 
Дому народа да заузме став око ове одлуке. 
 
У расправи су учествовали: Амир Зукић који је изјавио да је 2/3 Клуба 
делегата бошњачког народа донијело Одлуку о виталном интересу 
Клуба бошњака у Дому народа Парламента Федерације Босне и 
Херцеговине у случају доношења Одлуке о именовању Шахбаза 
Џихановића за судију Уставног суда Федерације, Предраг Којовић, 
Дамир Чарџић, Иво Тадић, Џевад Рађо, Мира Љубијанкић, Хајрудин 
Бећировић, Аднан Јупић, Анер Жуљевић, Јасенко Туфекчић, Весна 
Сараџић, Елвира Абдић-Јеленовић, Иван Бриги, Сретко Радишић, 
Зоран Јовановић, Далиборка Миловић и Мустафа Куртовић. 
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Након расправе се Дому народа обратио предсједник 
Федерације Живко Будимир који је образложио разлоге доношења 
Одлуке о именовању судија Уставног суда. 

 
Након тога је предсједник Клуба делегата хрватског народа Лука 

Фалетар затражио паузу. 
 
Након паузе предсједавајући је подсјетио делегате да је 12 

чланова Клуба делегата бошњачког народа доставио Захтјев да 
разматрање Одлуке о именовању Шахбаза Џихановића за судију 
Уставног суда Федерације  обави по процедури предвиђеној за витални 
национални интерес. 

Предсједавајући је обавијестио делегате да је Колегијум заузео 
став да се гласање о сваком предложеном кандидату за судије 
Уставног суда Федерације обави појединачно 

 
Потом се прешло на гласање о Одлуци предсједника Федерације 

о именовању Шахбаза Џихановића за судију Уставног суда Федерације 
из реда бошњачког народа. 
 

На основу резултата поименичног гласања које је обавио 
секретар Дома народа Измир Хаџиавдић, предсједавајући Дома 
народа је констатовао да: 

Клуб делегата бошњачког народа није потврдио Одлуку 
предсједника Федерације о именовању Шахбаза Џихановића за судију 
Уставног суда Федерације јер је за гласало пет делегата а 12 делегата 
је било против. 

 
Клуб делегата хрватског народа није потврдио Одлуку 

предсједника Федерације о именовању Шахбаза Џихановића за судију 
Уставног суда Федерације јер је за гласало осам делегата а један 
делегат је био против. 
 

Клуб делегата српског  народа је са 11 гласова за, два гласа 
против и два уздржана гласа потврдио Одлуку предсједника 
Федерације о именовању Шахбаза Џихановића за судију Уставног суда 
Федерације.  

 
Потом се прешло на гласање у цјелини. 
 
На основу резултата гласања предсједавајући је констатовао да 

је Дом народа са 26 гласова за, 19 гласова против и два уздржана 
гласа донио Одлуку о потврђивању Одлуке предсједника Федерације о 
именовању Шахбаза Џихановића за судију Уставног суда Федерације. 
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Предсједавајући је изјавио да ће ова одлука ступити на снагу 
уколико Уставни суд Федерације оцјени да није повријеђен витални 
интерес бошњачког народа. 

 
Потом се прешло на гласање о Одлуци предсједника Федерације 

о именовању Младена Срдића за судију Уставног суда Федерације. 
 
На основу резултата гласања предсједавајући је констатовао да 

је Дом народа са 42 гласа за, једним гласом против и два уздржана 
гласа донио Одлуку о потврђивању Одлуке предсједника Федерације о 
именовању Младена Срдића за судију Уставног суда Федерације из 
реда српског народа. 

 
Потом се прешло на гласање о Одлуци предсједника Федерације 

о именовању Драгице Драгичевић за суткињу Уставног суда 
Федерације. 

 
На основу резултата гласања предсједавајући је констатовао да 

Дом народа није донио Одлуку о потврђивању Одлуке предсједника 
Федерације о именовању Драгице Драгичевић  за суткињу Уставног 
суда Федерације из реда хрватског народа јер је за гласало седам 
делегата, један делегат је био уздржан, а 25 делегата је било против. 

 
 
 

б) Приједлог одлуке о измјенама Одлуке о избору предсједника,  
замјеника предсједника и чланова радних тијела Дома народа 
Парламента Федерације Босне и Херцеговине 
 
Приједлог одлуке утврдила је Комисија за избор и именовања. 
 
У расправи нико није учествовао  
 

На основу резултата гласања предсједавајући је констатовао да 
је Дом народа са 36 гласоваа за и једним уздржаним гласом донио 
Одлуку о измјенама Одлуке о избору предсједника,  замјеника 
предсједника и чланова радних тијела Дома народа Парламента 
Федерације Босне и Херцеговине којом је 
 

- у  Законодавно-правну комисију за члана изабран Сретко 
Радишић, умјесто Предрага Којовића.  

 
- у Комисију за информисање за члана изабран Предраг Којовић, 

умјесто Влатка Зрилића. 
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- у Одбор за привреду за члана изабран Марко Боснић, умјесто 
Предрага Којовића. 

 
- у Одбор за просторно уређење, екологију и стамбено комуналне 

послове, за члана изабран Марко Боснић, умјесто Влатка 
Зрилића. 
 

- У Заједничку Комисију  за усаглашавање различито усвојених 
текстова закона у домовима Парламента Федерације за члана 
изабран Никола Симић, умјесто Зорана Јовановића. 

 
  
 
Потом је предсједавајући предложио да се сједница прекине што су 
делегати и прихватили. 
 

Сједница је прекинута у 17.18. 
 

 
 
 

 
НАСТАВАК СЈЕДНИЦЕ ОД 18.04.2013. ГОДИНЕ 
 
Сједница је почела у 18:40 након завршетка 14. ванредне 

сједнице Дома народа.  
Предсједавајући је, на приједлог Амира Зукића, предложио да се 

због уједначавања цијена издавања увјерења о држављанству у Брчко 
дистрикту Босне и Херцеговине, обави расправа о Приједлогу закона о 
измјенама и допунама Закона о федералним управним таксама и 
тарифи федералних управних такси, што су делегати и прихватили. 

 
 

2. Приједлог закона о измјенама и допунама Закона о 
федералним управним таксама и Тарифи федералних 
управних такси  
 
Приједлог закона утврдила је Влада Федерације. 
 
Представнички дом Парламента Федерације Босне и 

Херцеговине је на 15. сједници од 23.05.2012. године усвојио Приједлог 
закона о измјенама и допунама Закона о федералним управним 
таксама и Тарифи федералних управних такси са три амандмана које 
је Влада Федерације прихватила као своје па су постали саставни дио 
приједлога закона. 
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Амандмани гласе: 
 
Амандман I 
 
У члану 10. којим се додаје ново поглавље IX а КАЗНЕНЕ 
ОДРЕДБЕ члан 17а.  мијења се и гласи: 
„Лица  и организације које не изврше плаћање федералне 
управне таксе за списе и радње из овог закона и Тарифе, биће 
кажњени  за порески прекршај који је прописан у чл. од 80. до 94.  
Закона о Пореској управи Федерације Босне и Херцеговине.“ 
 
Амандман II 
 
У члану 11. у дијелу текста који се односи на Тар. бр. 48. који се 
мијења додати тачку 2. која гласи: 
„2. За увјерење о стању порезних обавеза грађанина, за чије 
издавање по службеној дужности подноси захтјев надлежни 
орган, не плаћа се такса из тачке 1. овог Тар. бр.“ 
 
Амандман III 
 
У члану 11. Тар. бр. 33. брисати нову тачку 10. која  се односи на: 
„10. Одобрава се издавање биљног пасоша 45'',- 
 

 
Приједлог закона су разматрала надлежна радна тијела Дома 

народа која су доставила своје извјештаје. 
 
Приједлог закона је образложио Анте Крајина, федерални 

министар финансија. 
 
У расправи нико није учествовао. 
 
На основу резултата гласања предсједавајући је констатовао да 

је Дом народа  Парламента Федерације Босне и Херцеговине са 39 
гласова за и једним гласом против усвојио Приједлог закона о 
измјенама и допунама Закона о федералним управним таксама и 
Тарифи федералних управних такси. 

 
 
Сједница је прекинута у 18.41. 
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НАСТАВАК СЈЕДНИЦЕ ОД 16. МАЈА 2013. ГОДИНЕ 
 
 
 Сједница је почела у 11.20. 
 
 Сједници је предсједавао Радоје Видовић, предсједавајући Дома 
народа Парламента Федерације БиХ.  
 

Предсједавајући је подсјетио делегате да су чланови Колегијума 
Дома народа разговарали о ситуацији у којој се налази Федерација 
Босне и Херцеговине и да се није постигао јединствен став у вези са 
наставком данашњег рада. 

 
На Колегијуму су изнијета два приједлога. 
 
Први приједлог се односио на то да се настави са 14. сједницом 

и да се ради до 16 часова, а да Комисија за уставна питања одржи 
сједницу и предложи закључке везане за специфичну ситуацију у којој 
се налази Федерација Босне и Херцеговине насталу притварањем 
предсједника Федерације Босне и Херцеговине Живка Будимира. 

 
 Други приједлог се односио на то да се данас заврши 14. 

сједница, а да се обавеже Комисија за уставна питања да до 
понедељка одржи сједницу и предложи закључке, након чега би се у 
уторак одржала Ванредна сједница Дома народа посвећена стању у 
Федерацији Босне и Херцеговине. 

 
Предложено је да клубови народа одрже сједнице и заузму 

ставове о овим прједлозима, након чега би Колегијум Дома народа 
покушао заузети јединствен став у вези са наставком рада. 

 
Потом је дата пауза. 
 
Након паузе, предсједници клубова народа су изложили ставове 

клубова. 
 
Мира Љубијанкић, предсједница Клуба делегата српског народа  

је изјавила како је став Клуба да се настави са 14. сједницом до 16 
сати, након чега би се одржала Ванредна сједница на којој би се 
разматрала  политичка ситуација у Федерацији Босне и Херцеговине. У 
међувремену Комисија за уставна питања би предложила закључке о 
којима би се расправљало на сједници Дома. 

 
Лука Фалетар, замјеник предсједника Клуба делегата хрватског 

народа  је изјавио како је став Клуба да се настави са 14. сједницом до 
15 часова, након чега би се одржала Ванредна сједница на којој би се 
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разматрала  актуелна политичка ситуација у Федерацији Босне и 
Херцеговине.   

  
Амир Зукић, предсједник Клуба делегата бошњачког народа  је 

изјавио да је већина чланова Клуба предложила да се сједница на којој 
би се разматрала актуелна политичка ситуација у Федерацији Босне и 
Херцеговине одржи за десет дана, након истека притвора предсједнику 
Федерације Босне и Херцеговине, а да у међувремену радна тијела 
Дома народа одрже своје сједнице и понуде рјешења везана за објаву 
аката усвојених у Парламенту Федерације. Дио чланова Клуба је 
предложио да се Ванредна сједница одржи данас, а да у међувремену 
радна тијела Дома народа одрже своје сједнице. 

 
Потом је предсједавајући позвао делегате да се изјасне о овим 

приједлозима. 
 
Јасенко Туфекчић је затражио да се обави расправа о овим 

приједлозима. 
 
На основу резултата гласања, предсједавајући Дома народа 

Парламента Федерације је констатовао да Дом народа није прихватио 
приједлог већине чланова Клуба делегата бошњачког народа, јер је за 
гласало 11 делегата,  десет делегата је било уздржано, а 18 делегата 
је било против.  

 

 На основу резултата гласања, предсједавајући Дома народа 
Парламента Федерације је констатовао да је Дом народа са 31 гласом 
за, једним уздржаним гласом и осам гласова против прихватио 
приједлог клубова делегата хрватског и српског народа да се данас, у 
15 сати, одржи Ванредна сједница Дома народа на којој би се 
расправљало о актуелној политичкој ситуацији у Федерацији Босне и 
Херцеговине са акцентом на функционисање извршне власти у 
Федерацији Босне и Херцеговине са посебним освртом на функцију 
предсједника Федерације Босне и Херцеговине. 

 
Потом је предсједавајући сазвао Ванредну сједницу Дома 

народа са тачком дневног реда: Актуелна политичка ситуација у 
Федерацији Босне и Херцеговине са освртом на функционисање 
извршне власти у Федерацији Босне и Херцеговине са посебним 
освртом на функцију предсједника Федерације Босне и Херцеговине, те 
позвао Комисију за уставна питања да предложи закључке. 

 
Потом је предсједавајући отворио наставак 14. сједнице.  

 
 На почетку сједнице предсједавајући је поздравио делегате, 
министре у Влади Федерације БиХ, представнике невладиних 
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организација и представнике акредитованих медијских кућа који прате 
рад сједнице. 
 

Изостанак са сједнице оправдали су: Едина Папо, Зора 
Дујмовић, Есед Радељаш, Дамир Чарџић и Елвира Абдић Јеленовић. 

 
На основу евиденције Стручне службе, предсједавајући је 

констатовао да сједници присуствује 44 делегата, што чини већину, те 
Дом народа може радити и пуноважно одлучивати. 

 
Предсједавајући је подсјетио делегате на преостале тачке 

дневног реда, те прешао на рад. 
 

3. Приједлог закона о измјенама и допунама Закона о 
агенцијама и унутрашњим службама за заштиту људи и 
имовине 

 
 

Приједлог закона утврдила је Влада Федерације. 
 
Представнички дом је на 17. сједници, одржаној 28. 11. 2012. 

године, усвојио Приједлог закона у тексту како га је предложила Влада 
Федерације Босне и Херцеговине. 

 
На Приједлог закона, Комисија за безбједност је поднијела 

Амандман који се односи на члан 43. којим се додаје члан 59д.  
 
Влада Федерације је доставила изјашњење којим прихвата 

Амандман. 
 

 Амандман гласи: 
 „У члану 43. Приједлога закона о измјенама и допунама Закона о 
агенцијама и унутрашњим службама за заштиту људи и имовине којим 
се додају чл. 59а., 59б., 59ц., 59д. и 59е., у  члану 59д. у ставу  1. иза 
ријечи: “и факултет политичких наука”  ријечи: “безбједност и 
политологија”, бришу се. 
 

Приједлог закона су разматрала надлежна радна тијела и 
доставила извјештаје. 

 
Приједлог закона је образложила Медина Ђапо, помоћник 

федералног министра унутрашњих послова. 
 
Алмедин Алиефендић је образложио Извјештај Комисије за 

безбједност. 
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У расправи нико није учествовао.  
 

На основу резултата гласања, предсједавајући Дома народа 
Парламента Федерације је констатовао да је Дом народа Парламента 
Федерације Босне и Херцеговине са 33 гласа за, пет уздржаних 
гласова и два гласа против усвојио Приједлог закона о измјенама и 
допунама Закона о агенцијама и унутрашњим службама за заштиту 
људи и имовине. 

 
Према томе, Приједлог закона о измјенама и допунама Закона о 

агенцијама и унутрашњим службама за заштиту људи и имовине је 
усвојен у различитом тексту у оба дома Парламента Федерације Босне 
и Херцеговине, па га је потребно усагласити. 

 
 

4. Приједлог закона о измјенама и допунама Закона о правосудном 
испиту 

 
Приједлог закона утврдила је Влада Федерације. 
 
Представнички дом је на 17. сједници, одржаној 28. 11. 2012. 

године, усвојио Приједлог овог закона у тексту како га је предложила 
Влада Федерације Босне и Херцеговине. 
 

Приједлог закона су разматрала надлежна радна тијела и 
доставила извјештаје. 

 
Приједлог закона је образложио Зоран Микулић, федерални 

министар правде. 
 

У расправи нико није учествовао.  
 

На основу резултата гласања, предсједавајући Дома народа 
Парламента Федерације је констатовао да је Дом народа Парламента 
Федерације Босне и Херцеговине са 34 гласа за, три уздржана гласа и 
једним гласом против усвојио Приједлог закона о измјенама и 
допунама Закона о правосудном испиту. 

 
 

5. Приједлог закона о заштити и поступању са дјецом и 
малољетницима у кривичном поступку  

 
Приједлог закона утврдила је Влада Федерације. 
 

Представнички дом је на 17. сједници, одржаној 28. 11. 2012. 
године, усвојио Приједлог закона са осам  амандмана које је Влада 
Федерације прихватила, па су постали саставни дио Приједлога закона 
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и Амандманом који је изгласао Представнички дом, али га Влада 
Федерације није прихватила. Представнички дом је прихватио и 
исправку техничке погрешке коју је федерални министар правде дао на 
сједници Представничког дома, а то је да у члану 201. ријечи: „до 
ступања на снагу“,  требају замијенити ријечима: „до почетка примјене“. 

 
 Амандмани које је Влада Федерације прихватила:  
 

Амандман I 
У члану 8. извршити измјену тако да гласи: 
„Тужилац за малољетнике (у даљем тексту: тужилац) и судија за 
малољетнике (у даљем тексту: судија) у складу са принципима и 
правилима прописаним овим законом и подзаконским актима 
размотриће могућност да не прибјегавају вођењу формалног 
кривичног поступка него да случај малољетног починиоца 
кривичног дјела ријеше примјеном васпитних препорука када су 
оне у најбољем интересу малољетника.“ 

 
Амандман II 
У члану 12. у ставу (1) између алинеје с) и алинеје т) додати нову 
алинеју ш) која гласи: 
„ш) „васпитни центар“ је установа коју оснива Кантон у којој се 
извршава васпитна мјера упућивања малољетника у васпитни 
центар, у којој се врши дијагностика и опсервација малољетних 
починилаца кривичних дјела током судског поступка по наредби 
тужилаштва или суда, те обезбјеђује прихват и привремени 
смјештај малољетних починилаца кривичних дјела током 
припремног поступка.“ 
 
Амандман III 
У члану 24. у ставу (1) ријеч „пет“ замијенити ријечју „три“. 

 
 

Амандман IV 
У члану 45. у ставу (1) и ставу (2) иза ријечи: „посебне обавезе“ и 
„посебних обавеза“, ставити запету и додати ријечи: „мјере 
упозорења и усмјерења“. 
 
Амандман V 
У члану 89. у ставу (1) ријеч „пет“ замијенити ријечју „три“. 
 
Амандман VI 
У члану 96. у ставу (6) ријечи: „12 часова“ замијенити ријечима: 
„24 часа“. 
 
Амандман VII 
У члану 98. ријечи: „12 часова“ замијенити ријечима „24 часа“. 
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Амандман VIII 
Члан 139. мијења се и допуњава новим ставовима тако да гласи: 
„(1) Малољетник за вријеме извршења мјере боравка у 
васпитном центру на одређени број часова током дана остаје код 
својих родитеља, усвојитеља или старатеља, наставља да 
похађа школу или одлази на посао. Мјера боравка у васпитном 
центру на одређени број часова током дана извршава се у 
периоду од 08-20 часова у слободном времену малољетника 
усклађеном са школским или радним обавезама. 
(2) Пријем малољетника у установу се врши на основу извршне 
одлуке суда и друге неопходне документације утврђене актом о 
пријему, третману и отпусту малољетника. 
(3) Малољетнику упућеном у васпитни центар на непрекидни 
боравак обезбјеђује се смјештај и исхрана. Малољетнику 
упућеном у васпитни центар на период дуже од четири часа 
дневно обезбјеђује се одговарајући број оброка хране. 
(4) Извјештај о току и резултатима провођења мјере се доставља 
на захтјев судији, тужиоцу и органу старатељства током самог 
трајања мјере и обавезно по њеном истеку, а у случају када је 
ова мјера одређена у најдужем трајању (члан 36. став (2) тачка 
б), сваких 15 дана. 
(5) Уколико се због недисциплине, ометања или онемогућавања 
извршења мјере од малољетника она не може извршити 
васпитни центар је дужан у року од 76 часова обавијестити 
надлежни суд ради предузимања одговарајућих мјера. 
(6) Документација малољетника која садржи податке о 
идентитету малољетника и поступку изрицања и извршавања 
ове васпитне мјере повјерљиве је природе и доступна је само 
надлежним органима у складу са законом. 
(7) Све установе, организације, институције и друга правна лица 
обавезна су сарађивати са васпитним центром у циљу што 
ефикаснијег провођења ове мјере, а у најбољем интересу 
малољетника.“ 
 
Представнички дом је усвојио Амандман, који је Представнички 

дом изгласао, а који Влада Федерације Босне и Херцеговине није 
прихватила, и који гласи: 
 

У члану 51. у ставу (1) ријеч „пет“ замијенити ријечју „10“ тако да 
измијењени члан  51. став  (1) сада гласи: 
„(1) Казна малољетничког затвора која се изриче малољетном 
починиоцу кривичног  дјела не може бити дужа од десет година, 
а изриче се на пуне године или на мјесеце.“ 
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Приједлог закона су разматрала надлежна радна тијела и 
доставила извјештаје. 

 
Приједлог закона је образложио Зоран Микулић, федерални 

министар правде. 
 

У расправи нико није учествовао.  
 
Након расправе се гласало о Амандману који је Представнички 

дом  изгласао. 
 

На основу резултата гласања, предсједавајући Дома народа 
Парламента Федерације је констатовао да Дом народа Парламента 
Федерације Босне и Херцеговине није усвојио Амандман, јер је за 
гласало 23 делегата, осам делегата је било уздржано, а четири 
делегата су била против. 

 
Потом се гласало о Приједлогу закона. 
 
На основу резултата гласања, предсједавајући Дома народа 

Парламента Федерације је констатовао да је Дом народа Парламента 
Федерације Босне и Херцеговине са 31 гласом за и два уздржана гласа 
усвојио Приједлог закона о заштити и поступању са дјецом и 
малољетницима у кривичном поступку. 

 
Према томе, Приједлог закона о заштити и поступању са дјецом 

и малољетницима у кривичном поступку је усвојен у различитом тексту 
у оба дома Парламента Федерације Босне и Херцеговине, па га је 
потребно усагласити. 

 
 

6. Приједлог закона о лијечништву 
 

Приједлог закона утврдила је Влада Федерације. 
 
Представнички дом је на 17. сједници, одржаној 28. 11. 2012. 

године, усвојио Приједлог закона са два амандмана Владе Федерације 
и исправком техничке природе коју је федерални министар здравства 
уважио на сједници Представничког дома којом се у члану 10. 
Приједлога закона на хрватском језику, у задњој алинеји, ријеч 
„овлаштене“ замјењује ријечју „надлежне“. 
 
 Амандмани гласе:  
 

Амандман I 
У члану 2. иза става 1. додаје се нови став који гласи: 
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„Забрањује се дискриминисање лијечника с обзиром на мјесто 
обављања лијечничких дјелатности било у јавном или у 
приватном здравственом сектору.“ 
 
Амандман II 
У члану 40. на крају става 2. брише се тачка и додају запета и 
ријечи: „као и пацијента односно лица које пацијент одреди и 
чланове његове уже породице, законског заступника или 
старатеља, а у складу са прописима о правима, обвезама и 
одговорностима пацијената.“ 
 

Приједлог закона су разматрала надлежна радна тијела и 
доставила извјештаје. 

 
Приједлог закона је образложила Марина Бера, помоћница 

федералног министра здравства. 
 

У расправи нико није учествовао.  
 

На основу резултата гласања, предсједавајући Дома народа 
Парламента Федерације је констатовао да Дом народа Парламента 
Федерације Босне и Херцеговине није усвојио Приједлог закона о 
лијечништву, јер је за гласало 27 делегата, седам делегата је било 
уздржано, а један делегат је био против. 

 
С обзиром на то да су Џевад Рађо, Аднан Јупић и Сенахид 

Шаковић изразили сумњу у резултате гласања, секретар Дома народа 
је обавио поименично гласање. 

 
На основу резултата поименичног гласања, предсједавајући 

Дома народа Парламента Федерације је констатовао да је Дом народа 
Парламента Федерације Босне и Херцеговине са 31 гласом за и пет 
уздржаних гласова усвојио Приједлог закона о лијечништву. 
 

7. Приједлог закона о сестринству и примаљству 
 

Приједлог закона утврдила је Влада Федерације. 
 
Представнички дом је на 17. сједници, одржаној 28. 11. 2012. 

године, усвојио Приједлог закона са Амандманом Владе Федерације 
који је постао саставни дио Приједлога закона. 
 
 Амандман гласи:  
 

У члану 17. у првој алинеји иза ријечи: „општег смјера“ додају се 
ријечи: „педијатријског и психогеријатријског смјера“. 
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Приједлог закона су разматрала надлежна радна тијела и 
доставила извјештаје. 

 
Приједлог закона је образложила Марина Бера, помоћница 

федералног министра здравства. 
 

У расправи је учествовала Весна Немец Клисура.  
 

На основу резултата гласања, предсједавајући Дома народа 
Парламента Федерације је констатовао да је Дом народа Парламента 
Федерације Босне и Херцеговине са 33 гласа за, једним гласом против 
и једним  уздржаним гласом усвојио Приједлог закона о сестринству и 
примаљству. 

 

8. Нацрт закона о измјени Закона о нотарима  
 
Предлагач овог закона је Мирза Устамујић, посланик у 

Представничком дому Парламента Федерације Босне и Херцеговине.  
 
Предсједавајући је подсјетио делегате да је Дом народа у 

претходном поступку одлучио да овај закон разматра у форми нацрта 
закона. 

 

Влада Федерације је доставила Амандман на Приједлог закона и 
изјашњење којим подржава разлоге за доношење овог закона. 

 
Представнички дом је на 17. сједници, одржаној 28. и 29. 11. 2012. 

године, у претходном поступку одлучио да овај закон разматра у 
форми Нацрта закона. Приликом разматрања  Нацрта закона, 
Представнички дом га је Закључком прихватио и ставио на јавну 
расправу. 
 

Закон су у форми Приједлога разматрала надлежна радна тијела 
и доставила извјештаје. 

 
Нацрт закона је образложио Мирза Устамујић, посланик у 

Представничком дому Парламента Федерације Босне и Херцеговине. 
 
У расправи су учествовали Зоран Јовановић и Сретко Радишић.   

 
На основу резултата гласања, предсједавајући Дома народа 

Парламента Федерације је констатовао да Дом народа Парламента 
Федерације Босне и Херцеговине није прихватио Нацрт закона о 
нотарима, јер је за гласало 20 делегата, два делегата су била против, а 
15 делегата је било  уздржано. 
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С обзиром на то да је Мира Љубијанкић, коју је подржао 
Бранислав Црногорац, изразила сумњу у резултате гласања, секретар 
Дома народа је обавио поименично гласање. 

 
На основу резултата поименичног гласања, предсједавајући 

Дома народа Парламента Федерације је констатовао да Дом народа 
Парламента Федерације Босне и Херцеговине није прихватио Нацрт 
закона о нотарима, јер су за гласала 23 делегата, један делегат је био 
против, а 18 делегата је било  уздржано. 

 
9. Нацрт закона о измјенама и допунама Закона о сјемену и 

садном материјалу пољопривредног биља 
 

Нацрт закона утврдила је Влада Федерације. 
 
Представнички дом је на наставку 13. сједнице, одржаној 12. 4. 

2012. године, разматрао Нацрт закона и Закључком га прихватио. 
 

Нацрт закона су разматрала надлежна радна тијела и доставила 
извјештаје. 

 
Нацрт закона је образложила Сабахета Чутук, представница 

предлагача. 
 

У расправи нико није учествовао.  
 

На основу резултата гласања, предсједавајући Дома народа 
Парламента Федерације је констатовао да је Дом народа Парламента 
Федерације Босне и Херцеговине са 33 гласа за, два гласа против и 
седам уздржаних гласова усвојио сљедећи 

 
 

З А К Љ У Ч А К 
 

Дом народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине 
прихвата Нацрт закона о измјенама и допунама Закона о сјемену и 
садном материјалу пољопривредног биља и сматра да може 
послужити као основа за израду Приједлога закона. 
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10. Нацрт закона о измјенама и допуни Закона о подстицању 
развоја мале привреде 

 
Нацрт закона утврдила је Влада Федерације. 
 
Представнички дом је на наставку 17. сједнице, одржаној 29. 11. 

2012. године, разматрао Нацрт закона и Закључком га прихватио. Том 
приликом, овај закон је стављен на јавну расправу. 
 

Нацрт закона су разматрала надлежна радна тијела и доставила 
извјештаје. 

 
Нацрт закона је образложио Здравко Черовић, помоћник 

федералног министра развоја, предузетништва и обрта. 
 
 Предсједник Одбора за привреду Хајрудин Бећировић је 
образложио Извјештај Одбора.  

У расправи нико није учествовао.  
 

На основу резултата гласања, предсједавајући Дома народа 
Парламента Федерације је констатовао да је Дом народа Парламента 
Федерације Босне и Херцеговине са 35 гласова за и три уздржана 
гласа усвојио сљедећи 

 
З А К Љ У Ч А К 

 
1. Дом народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине 

прихвата Нацрт закона о измјенама и допуни Закона о 
подстицању развоја мале привреде, и сматра да може 
послужити као основа за израду Приједлога закона. 

2. Задужује се Влада Федерације да организује јавну расправу 
која ће трајати 60 дана. 

3. Задужује се Влада Федерације да приликом израде 
Приједлога закона има у виду примједбе, приједлоге и 
сугестије изнесене на сједници као и оне изнесене на јавној 
расправи. 

 
 

11. Нацрт закона о нафтним дериватима у Федерацији Босне и 
Херцеговине 

 
Нацрт закона утврдила је Влада Федерације. 
 
Представнички дом је на наставку 17. сједнице, одржаној 29. 11. 

2012. године, разматрао Нацрт закона и Закључком га прихватио. Том 
приликом, овај закон је стављен на јавну расправу. 
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Нацрт закона су разматрала надлежна радна тијела и доставила 
извјештаје. 

 
Нацрт закона је образложио Ердал Трхуљ, федерални министар 

енергије, рударства и индустрије 
 
 Предсједник Одбора за привреду Хајрудин Бећировић је 
образложио Извјештај Одбора и предложио Закључак Одбора који је 
прочитао. 
 

У расправи су учествовали Иво Дивковић и Хајрудин Бећировић.  
 

На основу резултата гласања, предсједавајући Дома народа 
Парламента Федерације је констатовао да је Дом народа Парламента 
Федерације Босне и Херцеговине са 42 гласа за, два уздржана гласа 
једним гласом против, усвојио сљедећи 
 

З А К Љ У Ч А К 
 

1. Дом народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине 
прихвата Нацрт закона о нафтним дериватима у Федерацији 
Босне и Херцеговине, и сматра да може послужити као 
основа за израду Приједлога закона. 

2. Задужује се Влада Федерације да организује јавну расправу 
која ће трајати 60 дана. 

3. Задужује се Влада Федерације да приликом израде 
Приједлога закона има у виду примједбе, приједлоге и 
сугестије изнесене на сједници Дома народа, као и оне 
достављене у писаној форми. 

 
На основу резултата гласања, предсједавајући Дома народа 

Парламента Федерације је констатовао да је Дом народа Парламента 
Федерације Босне и Херцеговине са 33 гласа за, осам уздржаних 
гласова и три гласа против, усвојио Закључак Одбора за привреду, који 
гласи: 

 
З А К Љ У Ч А К 

 
Дом народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине 
задужује Колегијум Дома народа да на дневни ред наредне 
сједнице уврсти Приједлог закона о електричној енергији у 
Федерацији Босне и Херцеговине, Приједлог закона о 
концесијама и друге законе из енергетског сектора како би се 
заокружио и употпунио законски оквир енергетског сектора. 
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12. Нацрт закона о државним службеницима и  намјештеницима 

у органима државне службе Федерације Босне и 
Херцеговине 

 
Нацрт закона утврдила је Влада Федерације. Накнадно је Влада 

Федерације доставила нови текст закона. 
 
Представнички дом је на наставку 17. сједнице, одржаној 29. 11. 

2012. године, разматрао Нацрт закона и Закључком га прихватио. Том 
приликом, овај закон је стављен на јавну расправу. 
 

Нацрт закона су разматрала надлежна радна тијела и доставила 
извјештаје. 

 
Нацрт закона је образложио Зоран Микулић, федерални министар 

правде. 
 

У расправи су учествовали: Сретко Радишић, Зоран Јовановић, 
Сенахид Шаковић и Алмедин Алиефендић  
 

На основу резултата гласања, предсједавајући Дома народа 
Парламента Федерације је констатовао да Дом народа Парламента 
Федерације Босне и Херцеговине није прихватио Нацрт закона о 
државним службеницима и  намјештеницима у органима државне 
службе Федерације Босне и Херцеговине, јер је за гласало 25 
делегата, седам делегата је било уздржано, а четири делегата су била 
против. 

 
С обзиром на то да су Иво Дивковић, Весна Немец Клисура и 

Јасмин Смаилбеговић  изразили сумњу у резултате гласања, секретар 
Дома народа је обавио поименично гласање. 

 
На основу резултата поименичног гласања, предсједавајући 

Дома народа Парламента Федерације је констатовао да Дом народа 
Парламента Федерације Босне и Херцеговине није прихватио Нацрт 
закона о државним службеницима и  намјештеницима у органима 
државне службе Федерације Босне и Херцеговине, јер је за гласало 23 
делегата, 18 делегата је било уздржано, а један делегат је био против. 

 
Потом је предсједавајући прекинуо сједницу како би се одржала 

сједница Комисије за уставна питања  и 15. Ванредна сједница. 
 
 

 
Сједница је прекинута у 16 и 20. часова. 
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НАСТАВАК СЈЕДНИЦЕ ОД 6. ЈУНА 2013. ГОДИНЕ 

 
 
 Сједница је почела у 11.30. 
 
 Сједници је предсједавао Радоје Видовић, предсједавајући Дома 
народа Парламента Федерације БиХ.  
 
 На почетку сједнице предсједавајући је поздравио делегате, 
министре у Влади Федерације БиХ, представнике невладиних 
организација и представнике акредитованих медијских кућа који прате 
рад сједнице. 
 

Изостанак са сједнице оправдали су Никола Симић, Младен 
Лонић, Зоран Јовановић, Каролина Павловић, Славиша Михајловић, 
Јосип Перић, Томислав Мартиновић и Елвира Абдић Јеленовић. 

 
На основу евиденције Стручне службе, предсједавајући је 

констатовао да сједници присуствује 39 делегата, што чини већину, те 
Дом народа може радити и пуноважно одлучивати. 

 
Прије преласка на рад, предсједавајући је подсјетио делегате да 

су Уставни суд Босне и Херцеговине и Уставни суд Федерације Босне и 
Херцеговине до сада донијели пресуде којима је утврђено да одређене 
одредбе закона и одлука нису у складу са Уставом Босне и 
Херцеговине и Уставом Федерације Босне и Херцеговине. Подсјетио је 
да је досад донесно 18 ових пресуда и позвао премијера Федерације 
да приступи извршењу ових пресуда. 

 
Потом је предсједавајући подсјетио делегате на преостале тачке 

дневног реда и прешао на рад.   
 

13.Нацрт закона о заштити потрошача-корисника финансијских 
услуга 

 
Нацрт закона утврдила је Влада Федерације. 
 
Представнички дом је на наставку 17. сједнице, одржаној 29. 11. 

2012. године, разматрао Нацрт овог закона и Закључком га прихватио. 
 

Нацрт закона су разматрала надлежна радна тијела и доставила 
извјештаје. 

 
Нацрт закона је образложио Анте Крајина, федерални министар 

финансија. 
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У расправи је учествовао Иво Дивковић.  

 
На основу резултата гласања, предсједавајући Дома народа 

Парламента Федерације је констатовао да је Дом народа Парламента 
Федерације Босне и Херцеговине једногласно са 41 гласом за, усвојио 
сљедећи 

 
 

З А К Љ У Ч А К 
 

1. Дом народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине 
прихваћа Нацрт закона о заштити потрошача-корисника 
финансијских услуга и сматра да може послужити као основа 
за израду Приједлога закона. 

 
2. Задужује се Влада Федерације да организује јавну расправу 

која ће трајати 60 дана. 
 

3. Задужује се Влада Федерације да приликом израде 
Приједлога закона има у виду примједбе, приједлоге и 
сугестије изнесене на сједници, као и оне изнесене на јавној 
расправи. 

 
 

14.Нацрт закона о унутрашњем платном промету 
 

Нацрт закона утврдила је Влада Федерације. 
 
Представнички дом је на наставку 17. сједнице, одржаној 29. 11. 

2012. године, разматрао Нацрт закона и Закључком га прихватио. 
 

Нацрт закона су разматрала надлежна радна тијела и доставила 
извјештаје. 

 
Нацрт закона је образложио Анте Крајина, федерални министар 

финансија. 
 

У расправи су учествовали: Сенахид Шаковић, Мира Љубијанкић 
и Сретко Радишић.  
 

На основу резултата гласања, предсједавајући Дома народа 
Парламента Федерације је констатовао да је Дом народа Парламента 
Федерације Босне и Херцеговине са 32 гласа за и једним уздржаним 
гласом, усвојио сљедећи 
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З А К Љ У Ч А К 
 

1. Дом народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине 
прихвата Нацрт закона о унутрашњем платном промету, и 
сматра да може послужити као основа за израду Приједлога 
закона. 
 

2. Задужује се Влада Федерације да организује јавну расправу 
која ће трајати 60 дана. 

 
3. Задужује се Влада Федерације да приликом израде 

Приједлога закона има у виду примједбе, приједлоге и 
сугестије изнесене на сједници као и оне изнесене на јавној 
расправи. 

 
 

15.Нацрт закона о обавезним осигурањима у саобраћају 
 

Нацрт закона утврдила је Влада Федерације. 
 
Представнички дом је на наставку 17. сједнице, одржаној 29. 11. 

2012. године, разматрао Нацрт  закона и Закључком га прихватио. 
 

Нацрт закона су разматрала надлежна радна тијела и доставила 
извјештаје. 

 
Нацрт закона је образложио Зоран Микулић, федерални министар 

правде. 
 

У расправи су учествовали Амир Зукић, који је, у име Клуба 
делегата бошњачког народа, предложио да се прибави сагласност 
Управног одбора Агенције за осигурање у Босни и Херцеговини на овај  
закон и Зоран Микулић. 
 

На основу резултата гласања, предсједавајући Дома народа 
Парламента Федерације је констатовао да је Дом народа Парламента 
Федерације Босне и Херцеговине једногласно са 38 гласова за, усвојио 
сљедећи 
 

З А К Љ У Ч А К 
 

1. Дом народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине 
прихвата Нацрт закона о обавезним осигурањима у промету, 
и сматра да може послужити као основа за израду Приједлога 
закона. 
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2. Задужује се Влада Федерације да организује јавну расправу 
која ће трајати 60 дана. 

3. Задужује се Влада Федерације да приликом израде 
Приједлога закона има у виду мишљење примједбе, 
приједлоге и сугестије изнесене на сједници и  у јавној 
расправи и да прибави сагласност Управног одбора Агенције 
за осигурање у Босни и Херцеговини на овај  закон. 

 
16.Нацрт закона о сузбијању корупције и организованог 
криминала у Федерацији Босне и Херцеговине  

 
Нацрт закона утврдила је Влада Федерације. 
 
Представнички дом је на наставку 17. сједнице, одржаној 29. 11. 

2012. године, разматрао Нацрт закона и Закључком га прихватио. 
 

Нацрт закона су разматрала надлежна радна тијела и доставила 
извјештаје. 

 
Нацрт закона је образложио Зоран Микулић, федерални министар 

правде. 
 

У расправи су учествовали: Мира Љубијанкић, Ханка Вајзовић, 
Анер Жуљевић, Весна Сараџић, Сретко Радишић и Иво Дивковић. 
 

На основу резултата гласања, предсједавајући Дома народа 
Парламента Федерације је констатовао да је Дом народа Парламента 
Федерације Босне и Херцеговине са 34 гласа за и три уздржана гласа, 
усвојио сљедећи 

 
З А К Љ У Ч А К 

 
1. Дом народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине 

прихвата Нацрт закона о сузбијању корупције и организованог 
криминала у Федерацији Босне и Херцеговине, и сматра да 
може послужити као основа за израду Приједлога закона. 

2. Задужује се Влада Федерације да организује јавну расправу 
која ће трајати 60 дана. 

3. Задужује се Влада Федерације да приликом израде 
Приједлога закона има у виду примједбе, приједлоге и 
сугестије изнесене на сједници као и оне изнесене на јавној 
расправи. 
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17.Нацрт закона о производњи, ремонту и транспорту 
наоружања и војне опреме у Федерацији Босне и Херцеговине 

 
Нацрт закона утврдила је Влада Федерације. 
 
Представнички дом је на наставку 17. сједнице, одржаној 29. 11. 

2012. године, разматрао Нацрт закона и Закључком га прихватио. 
 

Нацрт закона су разматрала надлежна радна тијела и доставила 
извјештаје. 

 
Нацрт закона је образложио Фахрудин Смајлагић, директор 

Дирекције за намјенску индустрију у Федералном министарству 
енергије, рударства и индустрије. 
  
 Хајрудин Бећировић, предсједник Одбора за привреду је 
образложио извјештај Одбора и прочитао закључке које је Одбор 
предложио 
 

У расправи су учествовали Ханка Вајзовић, Хајрудин Бећировић, 
Мустафа Куртовић и Фахрудин Смајлагић. 
 

На основу резултата гласања, предсједавајући Дома народа 
Парламента Федерације је констатовао да Дом народа Парламента 
Федерације Босне и Херцеговине није прихватио Нацрт закона о 
производњи, ремонту и транспорту наоружања и војне опреме у 
Федерацији Босне и Херцеговине, јер је за гласало шест делегата, 14 
делегата је било уздржано, а 16 делегата је било против. 

 
 

 
18.Приједлог одлуке о прихватању задужења по Споразуму о  
финансирању између Босне и Херцеговине и Међународне 
асоцијације за развој (ИДА) за реализацију Пројекта 
регистрације некретнина  

Споразум о финансирању (Пројекат регистрације 
некретнина) између Босне и Херцеговине и Међународне 
асоцијације за развој 
Пројектни споразум закључен између Међународне 
асоцијације за развој и Федерације Босне и Херцеговине и 
Информација о задужењу код Свјетске банке - Међународне 
асоцијације за развој (ИДА) за реализацију Пројекта 
регистрације некретнина 

 
Одлуку  је утврдила Влада Федерације и доставила је Парламенту 

Федерације ради разматрања и доношења. 
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Представнички дом је на наставку 17. сједнице, одржаној 29. 11. 
2012. године, донио ову Одлуку. 

Одлуку су разматрала надлежна радна тијела и доставила 
извјештаје. 

У расправи нико није учествовао.  
На основу резултата гласања, предсједавајући Дома народа 

Парламента Федерације је констатовао да је Дом народа Парламента 
Федерације Босне и Херцеговине са 34 гласа за, два гласа против  и 
два уздржана гласа, донио Одлуку о прихватању задужења по 
Споразуму о  финансирању између Босне и Херцеговине и 
Међународне асоцијације за развој (ИДА) за реализацију Пројекта 
регистрације некретнина. 
 
     19. Извјештај о пословању Завода за трансфузијску медицину 

Федерације Босне и Херцеговине у 2011. години 
 

Премијер Федерације је овај извјештај доставио Парламенту 
Федерације ради разматрања и усвајања. 

Представнички дом је на 9. Ванредној сједници, одржаној 11. 9. 
2012. године, прихватио овај извјештај. 

Извјештај су разматрала надлежна радна тијела и доставила 
извјештаје. 
 

У расправи нико није учествовао.  
 

На основу резултата гласања, предсједавајући Дома народа 
Парламента Федерације је констатовао да је Дом народа Парламента 
Федерације Босне и Херцеговине са 36 гласова за и једним уздржаним 
гласом, прихватио Извјештај о пословању Завода за трансфузијску 
медицину Федерације Босне и Херцеговине у 2011. години. 

 

 
Сједница је завршена у 13 и 40 часова. 

 
Транскрипт сједнице чини саставни дио Записника. 

 
 
 
СЕКРЕТАР                        ПРЕДСЈЕДАВАЈУЋИ 
 

        Измир Хаџиавдић                                                Радоје Видовић  
 

 

 


